
Dagsorden NPS bestyrelsesmøde 21.01.2020 kl. (17.00 – til spisning) 17.30 – 19.30 

Sted: Personaleværelset på Nørrebro Park Skole. 

B = beslutning O = orientering D = drøftelse 

Punkter + tid Motivering Referat 

Til stede  Forældre:  
 
Thomas Høg Nørager (5.a, 8B) 
formand 
Kristine Groth Kirkensgaard 
(9.c) næstformand 
Maria Jahns Skaaning (6.c, 
1.b) - AFBUD 
Malina Terkelsen (4.z) 
Gitte Elisabeth Johansen (1.c) 
 
 
Elevråd:  
?? – IKKE KONSTITUERET 
 
Personale: 
Claus Jakobsen, lærerrepr. 
Marie Kaas-Larsen, lærerrepr. 
 
Ledelse: 
Henrik Wilhelmsen, sekretær 
Lene Therkelsen, referent 

1) Spisning 17.00 – 17.30   

2) Formalia (17.30)  Referatet er godkendt 
Dagsorden er godkendt 
Der tilføjes et punkt om 
udgangstilladelse for 
udskolingen og 
valgfagsordningen. 

3) Mødeplan for 
bestyrelsen (17.32) 

Mødeplan skal drøftes og 
godkendes 

Mødetidspunktet blev drøftet 
– på næste møde vil vi 
beslutte om mødet skal rykkes 
til kl. 17.00 
Mødeplanen er godkendt – ift 
datoerne. 

4) Lukkedage på 
KKFO (17.37) 

Bestyrelsen skal godkende 
KKFO’ens forslag til lukkedage. 
Gitte er repræsentant for 
KKFO’en. 

Forslaget godkendes. 



 

5) Suppleringsvalg 
(O) (17.47) 

 

Henrik gennemgår procesplan 
for valget 

Man kan melde sig til 
opstilling frem til 27/8 
Der er opstillingsmøde 3/9 – 
Henrik og Malina deltager. 
Opstillingsmødet afholdes 
16.00-17.00 i loungen. 
Henrik minder om opstilling i 
et nyhedsbrev. 
Maria og Kristine er på valg, 
og skal derfor også fremmøde 
til opstillingsmødet – evt. 
skriftligt. 
Thomas skriver som formand 
til forældregruppen og 
opfordrer til at man opstiller 
til skolebestyrelsen. 

6) Princip om 
traditioner  
(B) (17.57) 

Princip vedtages Princippet vedtages, med 
enkelte sproglige 
omformuleringer. 
Vi skal have en 
opmærksomhed omkring 
kommunikationen af 
udmøntningen af princippet. 

7) Udmøntning af princip 
(O) (18:00)  

Bestyrelsen drøfter 
aktiviteter, der kan ligge inden 
for rammen af princippet om 
traditioner 
 

Bestyrelsen finder, at de 
eksempler på aktiviteter, der 
er i princippet, ligger i fin 
forlængelse skolens 
værdigrundlag og princippet. 

8)  Nyhedsbrev fra 
bestyrelsen (O) (18.10) 

Thomas gennemgår 
nyhedsbrev 

 

9) Høringssvar om ny 
budgetmodel for 
skoler (D) (18.20) 

Høringssvar til BR drøftes Bestyrelsen bakker op 
omkring et høringssvar, der 
stiller sig kritisk overfor 
forslaget til en ny 
budgetmodel. 
Henrik skriver et udkast til 
høringssvar. 
Det endelige høringssvar 
vedtages på næste SKB 23/9. 

10) Kulturhus (O) (18.50) Status på tankerne om 
kulturhus. Henrik fortæller.  
 

Det primære formål ved 
Kulturhuset er at det skal 
understøtte fællesskaber. 



Der er bred opbakning i 
lokalområdet til tankerne om 
kulturhuset. 
Vi skal have Kultur og 
Fritidsforvaltningen til at 
bakke aktivt op om det 
økonomisk. 
Huset skal være et bindeled 
mellem ydre og indre 
Nørrebro.  

11) Eksterne medlemmer 
af bestyrelsen (O + D) 
(18.55) 

Der lægges op til, at 
bestyrelsen ikke inviterer 
eksterne aktører som fast 
medlem af bestyrelsen 
 

Bestyrelsen er enig, men man 
kan overveje ad hoc deltagere 
op ved behov.  

12) Stillingsopslag (O + D) 
(19.00) 

Orientering om stillingsopslag 
samt drøftelse af bestyrelsens 
deltagelse ved samtaler. 
 

Der blev orienteret om 
processen. 

13) Meddelelser fra 
eleverne (O) (19:05) 

 Ingen deltagere. 

14) Meddelelser fra 
lærerne (O) (19:10) 

  

15) Meddelelser fra 
ledelsen (O) (19:15) 

 Der er indkøbt mundbind til 
når elever over 12 år skal på 
tur og ikke kan undgå offentlig 
transport.  
Der er skaleret ned i forhold til 
forældremøder, grundet 
corona.  
Idrætsprojektet er i gang på 
flere årgange.  
Udlån af lounge er stadig på 
standby, grundet corona. 
 
Der har været brandtilsyn. Det 
har udmøntet sig i en 
brandsynsrapport. Jan og 
Henrik arbejder med dette.  
 
 

16) Meddelelser fra 
forældrene (O) (19:19) 

 Der er et stort behov for 
alternativer til traditionelle 
forældremøder. Forældrene 



har behov for at få knyttet 
fællesskaber og blive set og 
hørt og se og høre hvad der 
foregår på skolen. Skolen skal 
forsøge at understøtte dette. 
Forældremøde på teams, 
under halvtaget i parken, 
video af klasselokalerne. 
 
Det ønskes at bestyrelsen 
drøfter manglende 
udgangstilladelse til skolens 
store elever.  
 
Hvordan skabes en bedre 
kontakt mellem forældre og 
kontaktforældre. Særligt når 
forældrene ikke mødes 
grundet Corona.   

17) Eventuelt (19.20)  Vedr. Den inddragede 
udgangstilladelse for 8. og 9. 
klasserne i forbindelse med 
Corona. Lærere, bestyrelse og 
forældre til de pågældende 
elever ønsker at ledelsen 
genovervejer rammerne for 
elevernes udgangstilladelse.  
Ledelsen holder løbende øje 
med forholdende i forhold til 
coronasituationen.  
 
Valgfag: Skal ekstra 
undervisning være et tilbud 
eller et krav for 8. klasses 
eleverne. Bestyrelsen 
beslutter at det er er krav for 
eleverne at deltage i eventuel 
ekstra undervisning. 
Bestyrelsen peger på at 
årgangens forældres skal 
inddrages, for at støtte op om 
undervisningen.  



18) Indhold til 
nyhedsbrevet (B) 
(19:22) 

Udgår, hvis punktet er 
færdigdrøftet under pkt. 8 

 

19) Lukkede punkter, 
herunder: 
(19:25) 

Elevrepræsentanter deltager 
ikke, der skrives ikke referat 

 

   

 


